

DUTCH DESIGN X FOUR SEASONS HOTEL BEIJING



Dutch design is world famous. Known for its design with a twist; it is adventurous, singular and well thought-out. In the temporary retail space Dutch Design, set at Four Seasons Hotel Beijing you will have an opportunity to engage with Dutch Design in different facets; stylish footwear, refined home accessories and refreshing furniture!

During the month of March you will find a great selection of the exclusive and creative shoes of O'Quirey. O'Quirey is synonymous with style, quality, comfort and creativity. It is not without a reason that O'Quirey is the first brand in the world selling quality dress shoes in all imaginable colours, including matching belts. O'Quirey shoes are designed by the Dutch brand founder Jan Palmen and are made by hand, using the finest European leathers.

To celebrate the start of the new season, Ubi Gallery has put together a selection of the best Dutch designs to highlight creative flower arrangements. On the different tables you will find stylish handmade glasses, bowls, vases and cups. For this exhibition Ubi Gallery collaborated with the famous brand Droog Design.

The pop-up will also present the Mazha folding stools by Studio Henny van Nistelrooy. Based on the traditional Chinese folding stool they have made a contemporary version in a vibrant exploration of pattern and color. Combining traditional furniture with contemporary design makes for an attractive interior accessory.

O'Quirey



ubi gallery

荷兰设计因其设计巧思、探索性、独特性及严谨风格全球闻名。在设置于北京四季酒店的临时售卖空间中, 您将有机会从不同侧面了解荷兰设计: 时尚鞋履, 高档家居用品及与众不同的家具!

三月您将看到来自O'Quirey的高端创意鞋履。O'Quirey追求风格、品质、舒适度和创意。这也是O'Quirey成为全球首家推出礼服鞋的品牌, 连同相配的腰带, 颜色应有尽有。O'Quirey鞋履由品牌创始人Jan Palmén亲自设计并在葡萄牙使用高级欧洲皮革手工制作。

为庆祝新一季的开始, Ubi艺廊策划了一组用于创意花卉展示的顶级荷兰设计产品。在不同的展台上您将看到别致手工玻璃制品、碗、花瓶和杯子。此次展览Ubi艺廊与著名品牌Droog Design合作。

由Henny van Nistelrooy工作室推出的马扎也将在此次展览中出现。在中国传统马扎的基础上对图案和颜色大胆探索呈现当代版本。传统家具和当代设计的结合催生出吸引眼球的室内装饰。

OPENING RECEPTION

In the presence of the Ambassador of the Kingdom of the Netherlands,
H.E. Mr. Aart Jacobi.
March 3, 16:00-17:00



Four Seasons Hotel Beijing
48 Liangmaqiao Road, Beijing
Date: March 2 - 22, 09:00-20:00

开幕仪式时间

3月3日16:00-17:00 荷兰王国驻华大使贾高博阁下出席活动

北京四季酒店

地址: 朝阳区亮马桥路48号
时间: 3月2日 - 3月22日 09:00-20:00



O'Quirey
Parkview Green shopping mall LG1-19,
9 Dongdaqiao Road Beijing
Web: www.oquirey.com
E-mail: sandrafang@oquirey.com
Tel: 152 0121 6078
WeChat: OQuirey

O'Quirey
北京市朝阳区东大桥路9号侨福芳草地购物中心LG1-19
网站: www.oquirey.com
邮箱: sandrafang@oquirey.com
电话: 152 0121 6078
微信: OQuirey



Ubi Gallery
62 Yangmeizhu xiejie, Beijing
Web: www.ubigallery.com
E-mail: info@ubigallery.com
WeChat: ubi gallery
Tel: 010-63012382

Ubi Gallery
北京杨梅竹斜街62号
网站: www.ubigallery.com
邮箱: info@ubigallery.com
微信: ubi gallery
电话: 010-63012382



Studio Henny van Nistelrooy
Beijing
Web: www.studiohvn.com
E-mail: info@studiohvn.com

Henny van Nistelrooy工作室
北京
网址: www.studiohvn.com
邮箱: info@studiohvn.com